



# PEST GUARD 3

## 苏云金特杆菌

包装 Package: 1 公斤/1 kg

可湿性粉剂 (粉状)  
Soluble Powder

有效成分: 苏云金特菌孢子粉  $1 \times 10^{10}$  cfu 孢子/克  
Active Ingredients: Bacillus thuringiensis spore  
 $1 \times 10^{10}$  cfu/g



Produced by:  
**Ken Microbes Biotech Sdn Bhd**  
No. 7 Jalan Permata 9A/KS09, Taman  
Perindustrian Air Hitam Phase 2, , 41200  
Klang, Selangor

## 功能/作用/ FUNCTIONS

以胃毒作用为主。使害虫停止取食，最后因饥饿，中毒而死亡

Causes stomach toxicity which makes the pests stop eating, and eventually die of starvation and poisoning.

有效于菜青虫、白粉虱幼虫。对土壤的蕈蚊幼虫有一定的抑制作用

Effective on cabbage caterpillars and whitefly larvae. Also has a certain inhibitory effect on soil fungus larvae.

## 使用说 / HOW TO USE

叶面喷洒: 1: 800-1000 倍 (7-10 天/次) Foliar spray: 1:800-1000 (7-10 days once)

拌细土或有机肥 2 公斤/英亩, 均匀撒施后整理土地

2kg/acre mixed with fine soil or organic fertilizer, evenly spread.

## 注意事项 / PRECAUTIONS

可配合其它生物农药使用, 加速杀虫速度。

Can be used with other biological pesticides to increase effectiveness.

需要早期防治。用量更高, 效果更理想, 也不会影响作物。

Early prevention and treatment are required. Higher doses will produce better results and will not affect the crop.

不可混合杀菌剂使用, 以免益菌被杀死。

Avoid mixing with other antibiotics/disinfectants that may affect the effect of the product.

对害虫的低龄幼虫效果好。随配随用, 从稀释到使用, 一般不要超过 2 小时, 使用间隔 10 ~ 15 天。

Good effect on young larvae of pests. It is ready to use as it is prepared. Generally, it should not exceed 2 hours from dilution to use, and the interval between uses is 10-15 days.



菜青虫 Ulat Kobis



行军虫 Army Worm



蕈蚊幼虫 Fungus Gnat



白粉虱幼虫  
Larva Ulat Putih